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PROCES VERBAL
================

tncheiat azi 21.o4.2o17-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliului Local al

comunei Covising

La lucririle gedinlei participi 1O consilieri locali din cei 11 in func[ie,
fiind prezent gi alt viceprimar One! Marius-Silviu, care exercit5 atributiile
funcgiei de primar in conformitate tu ordinul nr.5o/3o.o1.2017 a rnstitutiei
Prefectu lui-J udetu I Arad.

Mai participS la lucririle gedinjei d-! Dr6goiu Ovidiu-consilier juridic, d-
na referent Duca violeta-Rodica gi un cetSlean al comunei d-l Farcag Mitru-
Covdsint nr.518.

Se constati cH gedinia este statutarS.
D-l pregedinte de jedintd prezinti ordinea de zi conform Dispozitiei

nr.97 l2L.O4.2OL7
Se supune ta vot ordinea de zi , care se aprobi cu 1O voturi pentru, fiind

adoptat5 hotir6rea nr.32/ 27.O4.2OL7, astfel :

t.Aprobarea ordinii de zi.
2,Aprobarea conlinututui procesului verbal al gedingei anterioane din data de

06.04.2017.
3.proiect de hotirfire privind aprobarea Regulamentului de organizare 9i
funclionare a Serviciuiui Voluntar pentru Situalii de urgenti Cov5sint-
Iniliator-Vicepri mar-Ma ri us-Si lvi u Onet.
4.proiect de hot5r6re privind declararea de interes public local a bunurilor de
pe raza "o-rn.i covaling inregistrate de c5tre Compania de Api Arad SA in
a nul 2O 16- Ini$iator-Viceprima r-Ma rius-Si lviu O net'
S.proiect de hotdrSre privind aprobarea modific5rii arondirii pe linie de

evidenli a persoanelor a comunei Covdsin!-Iniliator-Viceprimar-Marius-Silviu
Onet.
G.proiect de hot5rfire privind aprobarea efectudrii lucririlor de refacere,
amenajare gi modernizare a "Parcului Eroilor"-Iniliator-Viceprimar-Marius-
Silviu One[.
T.proiect de hotdr6re privind aprobarea relocirii magistralei de alimentare cu

a pE-Iniliator-Viceprima r-Ma rius-Si tvi u One['
S.Diverse.

Se trece la punctul nr.2 at ordinii de zi;" Aprobarea conlinutului procesului
verbal al gedinlei anterioare din data de 06.O4.2OL7". D-na secretar supune
spre ap.obare irocesul verbal al gedinlei anterioare din data de O6.04.2017,
intreb6nd dacS existd probleme cu privire la conlinutul acestuia sau se

soliciti menlionarea exactd a opiniilor exprimate in Sedinta anterioari'-- intrrc6t nu sunt disculii, se-supune la vot procesul verbal al gedintei din
data de 06.04.201-7 , care se apiobi cu 10 voturi pentru, fiind adoptati
hotd16rea nr.33l27'.O4,2017- privind aprobarea conlinutului procesului
verbal al gedinlei anterioare din data de O6'O4'2OL7'

Se trece la punctul nr,3 al ordinii de zi{' Proie'ct de hot5r6re privind
aprobarea Reguiamentului de organizare gi funclionare a Serviciului Voluntar
pentru Situagii de urgenti Cov6si.!".- - i" prezinti prol6ctui de hotdrAre. D-l viceprimar One! aratS ci avind tn
veaeie' modificirile legislative in domeniu este necesard aprobarea



regulamentului de organizare gi functionare a Serviciului Voluntar pentru
situatii de urgentS.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprob5 cu 1O voturi pentru,
fiind adoptati HotSrirea nr.34 I 27.O4.2OL7.

Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zit" Proiect de hotdr6re privind
declararea de interes public local a bunurilor de pe raza comunei Covisint
inregistrate de c6tre Compania de ApH Arad SA in anul 2016".

Se prezint5 proiectul de hotir6re. D-l viceprimar arati ci este vorba de
toate brangamentele din anul 2016 la ap6 care au fost inregistrate in
contabilitatea Companiei de api in anul 2016.

Se supune la vot proiectul de hotir6re, care se aprob5 cu 1O voturi pentru,
fiind adoptat5 Hot5rirea nr.35 | 27.O4.2OL7.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Proiect de hot6r6re privind
aprobarea modificirii arondirii pe linie de evidenti a persoanelor a comunei
Covisin!".

Se prezinti proiectul de hotir6re. D-t viceprimar aratS cE este vorba de
aprobarea proiectului de hot5r6re, deoarece se fac demersuri in vederea
infiinfdrii Serviciului public comunitar local de evidenti a persoanelor $iria,
iar pentru locuitorii comunei Cov5sin! este mai bine datoriti faptului ci
distanla de deplasare'este mai micH gi datoriti faptului ci nu vor mai fi
arondate atStea localititi, urm6nd ca dupH obtinerea avizului Directiei pentru
Evidenfa Persoanelor gi Administrarea Bazelor de date din cadrul Ministerului
Afacerilor Interne sd se aprobe hotir6rea finalS.

Se supune la vot proiectul de hotirdre, care se aprobi cu 1O voturi pentru,
fiind adoptat5 Hotirirea nr.36 I 27.O4.2OL7.

Se trece la punctul nr.6 al ordinii de zi;" Proiect de hotir6re pr"ivind
aprobarea efectu6rii Iucr6rilor de refacere, amenajare gi modernizare a
"Parcului Eroilor".

Se prezintd proiectul de hotir6re. D-l viceprimar Onet arati ci urmare gi
a solicitirilor unor cet5leni se doregte efectuarea unor lucr5ri de intretinere a
Parcului Eroilor gi de asemenea s5'amenajim gi parcul din jur.

D-l Stoica intreabi in ce constau aceste tucriri, si aprob5m ce facem, nu
este importantd suma ci ce lucriri vom face.

D-t One[ aratd cE pentru Iucr6ri vom apela la o firmi specializatS.
D-l Iovici arat5 ci ar trebui sE existe un deviz de lucrdri de exemplu

vopsit, confeclionare b6nci etc., arat5 cE d6nsul este de pirere sE se am6ne
aprobarea valorii cheltuielilor pin6 c6nd vom gti ce lucriri se vor executa.

D-l Simirtean arati ci este de acord ci trebuie f6cute lucrdri de
intrelinere la parcul eroilor, dar cineva si se ocupe, sE se stabilieascd concret
ce imbunit5liri facem acolo, dupi ce sunt stabilite si c5utim o firma care si
execute lucrdrile respective.

D-l One! arat6 ci este vorba de Iucrii de restaurare a monumentului 9i
eventual in jur un parc.

D-l Iovici solicitd ca pentru gedinta urm5toare si se prezinte un deviz cu
lucr5rile care se vor efectua.

Se supune Ia vot proiectul de hotir6re, care se aprobi cu 1O voturi pentru,
fiind adoptat5 HotirArea nr.37 /27.O4.2OL7.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zi:"Proiect de hot6rire privind
aprobarea reloc6rii magistralei de alimentare cu api".

Se prezintd proiectul de hotir6re. D-t viceprimar Onet arat5 cd s-a stabilit
cu Compania de ApE Arad SA sE reloc5m magistrala de ap6 deoarece traseul
este pe terenul unde dorim si construim capela.

D-l Stoica arat5 ci putem sE construim capela gi in alt loc, sd stabilim o
alti locatie.

D-l One! arati ci este vorba gi de utilitEti, si avem nevoie gi de utilititi
api, curent etc. in alt5 zon5 sau este mai simplu sE relocim magistrata, c6t
costd mai mult.
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Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobi cu 1O voturi pentru,
fiind adoptati Hotdr6rea nr.38 I 27.O4,2Ot7.

Se trece la punctul nr.8 al ordinii de zi'."Diverse".
D-l Iovici arat5 cd a solicitat explicatii cu privire la banii pentru capel5

cheltuili, dar nu nu s-a prezentat nici o situatie, de asemnea s-au mai
solicitat foile de parcurs pentru autoturism.

Se discuti despre zona neag Traian-vis a vis de Sandu Ignat -trebuie
rezolvat ca apa de la Tabiri spre Lavinel si aibi scurgere, trebuie ficute
rigole.

D-l Ardelean arati cpH ar trebui f6cuti o fant5 peste gosea pentru a
orienta apa spre canalizare.

D-na referent Duca arati cd trebuie mers in teren pentru a vedea care
este situatia.

D-l Sdmirtean arati cE acum fiind asfaltat nu se mai preia apa, pentru cE

este asfalt.
D-l Popan arat6 c5 s-a interesat pentru introducerea gazului in comuni 9i

varianta posibili pentru noi ar fi si ne unim cu Ghioroc, Pdilig, Lipova-existd
magistralS s5 aducem gazul de la Sinleani.

D-l Popan arati cd putem accesa fonduri europene pentru a realiza un
asemnea proiect.

Se dH cuv6ntul d-nei referent Duca care prezinti situatia ca urmare a
solicit5rii d-nei Olar Florina-Cov5sint nr.345.

D-na Duca arat6 cE este vorba de drumul de pe strada 5, care s-a reatizat
prin programul nalional PNDI, apoi s-au sistat fondurile nu s-a mai continuat.
La sistarea fondurilor in anul 2013 studiile, avizele s-au plStit de la bugetul
local, inclusiv pentru strada 5, s-a respectat prodecura de achizitie

D-l Stoica intreabi dac5 proiectul s-a f5cut in folosul oamenilor sau in
defavoarea !or, ce proiect a fost acela ci intri apa in curtea gospodiriilor.

D-na Duca arat5 ci toate proiectele sunt f6cute respect6nd nigte
normative.

D-l Stoica intreab6 de ce pe acea strad5 nu s-au ficut gan$uri, nu crede ci
aceste proiecte nu trebuie sE aibi previzute gi ganturi'

D-na Duca arat6 c5 la modul general drumurile ficute s-au iniltat.
D-t stoica intreab6 de ce dup5 asfaltare Ie intr5 ta oameni apa in curte,

nu este nomal aga ceva.
D-na Duca arati cE existi documentatiile gi pot fi studiate.
D-l lovici arat6 ci strada trebuia si se realizeze p6n5 Ia Filimon, dar a

fost intrerupt6 la Moaga s-au f5cut acele 3 strizi pentru ci celelalte erau date
in administrare la Minister.

D-l Ardelean arati ci strada nr.l trebuia si se fac6 de la Lavinel la
Flimon.

D-na Duca mai informeazi membrii Consiliului Local cE pentru
probelemele existente cu valea, unde sunt mari degrad5ri a sunat personal la
Ape Criguri Oradea deoarece noi de ei apartinem gi curiSarea o fac d6ngii este
competenla lor, noi doar igienizim, eventual si punem bolovani mari unde
sapS apa, repet ni s-a spus si nu facem nimic deoarece d6ngii fac aceste
lucr6ri.

D-l Iovici soliciti sH se faci adresi scrisS, deoarece discutiile telefonice
se uiti, dar dac6 avem tn scris, avem dovada ci am solicitat misuri.

D-na Duca arat5 cA aceeagi situatiei este gi cu ANIF, nu avem voie si
facem nimic.

D-l lovici arati cE 9i la Bugentu este aceeagi situatie, soliciti sE se faci
adresd scris6.

Se prezinti cererea nr,299l25.O4.2OLV a $colii Gimanziale ,,Corneliu
Miclogi" Covisin! prin care solicit5 sprijion' pentru eliberarea, curSSarea 9i
amenajarea pivnilei de sub corpul de clidire A cuprinsi in sistemul de
adipost impotriva calamitililor.

D-l viceprimar arat6 cH va vedea care este situatia gi vom ajuta.
J



D-na secretar infromeazi membrii Consiliului Local cE in data de d)
26.o4.2OL7 a fost publicati in Monitorul Oficial Hot5r6rea de Guvern {
nr.25ll2O17 prin care s-a stabilit data pentru alegerile locale partiale pentru
primari in unele circumscriplii electorale, printre care gi comuna Covisint
pentru data de 11.O5.2(J17, de asemenea Hot5r6rea de Guvern nr.252l2Ol7
prin care s-a aprobat calendarul actiunilor din cuprinsul perioadei electorale
a alegerilor locale parliale din data de 11.O5.2017.

D-l Stoica intreab6 dacd s-a preg5tit documentatia pentru spatiul
comercial.

D-na Duca arati ci documentatia este preg5tit5 gi sHpt6m6na viitoare
se va publica anunutul la ziar.

D-l Stoica aratd ci am vorbit de strdzi cu ap6, canalizare gi unele sunt
cuprinse in masterplan.

D-l viceprimar Onet arat5 cE este vorba de 9r5 KM canalizare, 5r5 Km
ap6 , o statie de pompare gi imbun5tdtiri la statia de epurare.

D-l viceprimar Onet mai arati cE masterplanul este realizat pe judeS gi
poate dura mai mult.

D-l Stoica ii spune d-lui viceprimar ci a zis cE nu o sE-l mai vadi pe
gofer, pe Mihai c5-l va duce cu magina pe Balint:-luni intre ATPO'L9,OO iar a
fost vizut cu Balint l-a dus la magazin.

D-l viceprimar Onet aratd cd nu este posibil.
D-l Iovici aratd ci angajatul nostru Pavel este un fel de moagi

comunalS, el face de toate, nu avem paznici; arat5 cE vine cu o propunere
avem gofer la pompieri sE fie gi gofer pe magind, iar Mihai sE fie folosit ca
muncitor.

D-l Stoica arat6 cE d6nsu! a mai solicitat gi solicitS din nou protocolul
incheiat intre Primirie 9i PagcalSu Raul, de asemenea s5 se ia mdsuri pentru
Centrul de tineret, daci tot se folosegte de acel sediu, sE se ocupe gi de
tinerii din comunS.

D-l lovici ridicd problema maginilor de pe domeniul public, sunt in tot
satul, avem hotir6re cu taxa de depozitare pe domeniul public, sd se
pl5teasci aceasti tax5, dar nu se respectd hotirSrea Consiliului Local.

D-l viceprimar Onet arati cd s-a interesat gi se pot depune proiecte
pentru dotare Cdmin cultural, valoarea este de 72 mti Iei, dacd doriti putem
sd continuHm s5 pregitim proiectul.

Se dH cuv6ntul d-lui Farcag Mitru-cet5gean al comunei gi acesta soliciti
ca si se faci mai multi publicitate cu privire la convocarea gedintelor de
Consiliu Local, sE fie afigate gi in comund Dispozitiile de convocare.

D-l Farcag mai arati cd pe strada de la moard spre m5!ai existd balast
depozitat si se ia misuri sE se ridice de acolo, nu se poate circula pe strada
respectivi gi de asemenea sH se faci cur5tenie; d-l Farcag mai arat5 ci a
adus hdrtiile cu promisiunile fdcute in campania electoralS sE vedem ce s-a
realizat din ce s-a promis.

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridici gedinta.
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